
Referat møte ungdomsrådet 16.11.2022 

   
Møtet ble gjennomført i Statpeds lokaler Gamle Hovsetervei 3, Oslo.     
  

Deltakere:   
Anja Sandnes, Hørselshemmedes Landsforbund Ungdom (deltok digitalt) 
Vebjørn Leite Olsen, Mental Helse Ungdom  
Sigrid Rønneberg, Norges Handikapforbund Ungdom (deltok digitalt)  
Kristin Fastvold, Divisjonsdirektør Statped div. Ungdomstrinn, VGS og voksne  
Stian Eikeland, avdelingsleder Statped Fagavdeling Språk og Tale  

   
Forfall:   
Silje Solvang, Norges Blindeforbund ungdom  
Maren Gjærde Tryggestad, Norges Blindeforbund ungdom  
Ståle Hatlelid, Landsforbundet for kombinert syns- og hørselshemmede/døvblinde  

  

01/2022 Presentasjon 
Kristin Fastvold innledet møtet med presentasjon av nytt faglig brukerråd og Statped 
sin nye organisering. 
 
02/2022 Saksliste godkjent 
 
03/2022 Representant programkomiteen 
I møtet var det avsatt tid til utvelgelse av representant fra Ungdomsrådet inn i 
programkomiteen. 
Grunnet noe lav deltakelse i møtet, ble det bestemt at representant til 
programkomiteen skulle velges ut i etterkant, på mail, slik at alle representantene i 
Ungdomsrådet kunne melde interesse. Det ble til slutt Silje Solvang fra Norges 
Blindeforbund ungdom, som representerer programkomiteen. 
 

04/2022 «Prosjekt gjennomstrømming VGS» 
Yvonne Jakobsen fra Divisjonsstab Statped holdt innlegg digitalt. Innlegget 
omhandlet «Prosjekt gjennomstrømming VGS». 
    
Ungdomsrådet ble i møtet oppfordret til å gi tilbakemelding på spørsmålene som 
kommer frem i PP-presentasjon «Spørsmål til brukerrådet». Ble sendt ut på mail til 
alle i Ungdomsrådet 21.11.2022. 

Spørsmål til 

brukerrådet.pptx  

 

05/2022 Innspill Ungdomsrådet 

Hvilke forventninger har representantene i Ungdomsrådet til Statped og deltakelse i 

Ungdomsrådet? 

• forventninger om å bli tatt med på råd i viktige saker som angår dem 



• forventninger om god dialog og lav terskel for å kunne komme med innspill og 

spørsmål 

• det er mye som er nytt for i forhold til Statped som organisasjon. Representantene 

trenger mer informasjon om organisering og hvilke tjenester som gis 

• det er ønske om å få informasjon fra en avdeling i Statped på hvert møte 

• elevkurs er en veldig aktuell sak som vil bli tatt opp på neste møte 

 

Hvilke forventninger har Statped til Ungdomsrådet? 

• viktig at hver enkelt representer en organisasjon og er bevisst på egen rolle 

• henter innspill fra egen organisasjon ved behov 

• representantene tar kontakt ved behov også utenom møtene, samt spiller inn tema 

og problemstillinger 

 

Ref. Stian Eikeland 

 

  

  

   
   
   
 


